
                                                         Protokół Nr 20/2016 
z posiedzenia XX Sesji Rady Gminy Obryte 

z dnia  30 listopada 2016 roku 
 

 
Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 13.05. 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Interpelacje i zapytania radnych. 

      4.    Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
   5.    Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XII/74/2015 Rady Gminy Obryte    
          z dnia 29 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu  
          Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz  
          Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 rok w gminie Obryte zmienioną     
          uchwałą Nr XV/88/2016 Rady Gminy Obryte z dnia 30 marca 2016 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej    
       Gminy Obryte. 

       7.   Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte                    
       na  2016 r. 

       8.  Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako    
podstawa obliczania podatku rolnego   

9.  Podjęcie uchwały  w sprawie określenia wysokości stawek podatku od    
  nieruchomości 

10.  Ocena przygotowania gminy do okresu zimowego. 
11.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

     12. Wolne wnioski i informacje. 
     13.  Zakończenie obrad. 
 

Ad. 1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad . 
 

Otwarcia posiedzenia XX Sesji Rady Gminy dokonał Pan Rafał Jackowski  –  
Przewodniczący Rady Gminy  Obryte. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
Następnie Przewodniczący Rady  Gminy stwierdził prawomocność obrad. Na stan 
15 radnych obecnych jest 14, co stanowi quorum do podejmowania decyzji i uchwał. 
Listy obecności radnych, sołtysów, osób zaproszonych  stanowią załączniki do 
protokołu. 
 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 
P. Przew. RG – porządek obrad wszyscy radni otrzymali. Proszę o zgłaszanie uwag 
lub zmian do proponowanego porządku obrad . 
P Wójt – proszę o wprowadzenie do porządku obrad 2 punktów po punkcie 9:  
1) uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty  
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2) uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 
oraz warunków i trybu składania deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi za pomocą środków komunikacji elektronicznej składanej 
przez właścicieli nieruchomości.   
 
Za przyjęciem porządku obrad ze zmianą zaproponowaną przez P. Wójta  głosowało 
14 radnych (100% obecnych). 
 

Porządek obrad wraz ze zmianą został przyjęty. 
 

Ad.3. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Nie zgłoszono interpelacji i zapytań. 
 
 

Ad.4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
 

P. Przew. RG udzielił głosu Panu Wójtowi: 
P. Wójt – Szanowni Państwo postaram się przedstawić wszystkie najważniejsze 
informacje, ostatnia sesja była pod koniec października. Przez ten czas trochę spraw 
nam się wyjaśniło. Większość prac i remontów, które zaplanowane były na ten rok, 
jest już zakończona. Również inwestycje, które były realizowane z powiatem zostały 
zakończone. W związku ze złymi warunkami atmosferycznymi nie udało nam się 
jeszcze wykonać drogi na Ulaski. Jest to ponad pół km drogi. Mamy nadzieję, że w 
tym roku jeszcze zrealizujemy ta inwestycję. Od poniedziałku planujemy montaż 
nowych urządzeń na plac zabaw w Psarach. Na zadania inwestycyjne w tym roku 
ponieśliśmy koszty 1 100 000 zł ze środków własnych. Na realizację zadań własnych 
na terenie gminy wydaliśmy kwotę około 600 000 zł, a na zadania realizowane 
wspólnie z powiatem wydaliśmy 402 000 zł. Z naszych zadań inwestycyjnych była 
zrealizowana droga w Zambskach za 158 000 zł, chodnik w Obrytem w stronę 
Sadykrza za około 160 000 zł, został zamontowany przystanek w Kalinowie oraz  
ogrodzony  plac zabaw w Psarach, plac zabaw będzie wyposażony za  50 000 zł,  z 
czego 22 000 zł otrzymaliśmy z Funduszu Składkowego Kasy Rolniczego 
Ubezpieczenia Społecznego z Warszawy (te środki pozyskaliśmy przez 
Stowarzyszenie Obritensis). Było wykonane ogrodzenie przy ZPO w Obrytem, 
zakupiliśmy oczyszczalnię ścieków od DPS w Obrytem za 82 000 zł. Wykonaliśmy 
oświetlenie w Zambskach Kościelnych, częściowo w Psarach oraz w Obrytem. 
Dokończone jest oświetlenie w miejscowości Kalinowo. Rozpoczęliśmy urządzanie 
placu zabaw w Ciółkowie Małym. Teraz przedstawię co planujemy zrealizować: 
złożyliśmy wniosek wspólnie z Pokrzywnicą, powiatem pułtuskim i gminą Ojrzeń 
na solary i fotowoltaikę. Czekamy na wynik czy wniosek przejdzie pozytywnie czy 
też nie. Złożyliśmy wspólny wniosek jako partnerzy, więc powinniśmy dostać 
maksymalną ilość punktów. Złożyliśmy wniosek do Zielonych Mostów Narwi na 
modernizację świetlicy w Cyganach oraz na organizację dożynek na terenie gminy. 
Ponownie złożyliśmy wniosek do Instytutu Książki o modernizację biblioteki, ale 
niestety nie przeszedł ten wniosek, gdyż ten budynek, który chcieliśmy przeznaczyć 
pod bibliotekę ma za dobry stan techniczny. Złożyliśmy też wniosek do Ministerstwa 
Kultury na 400 000 zł z przeznaczeniem na ogrzewanie i wyposażenie oraz 
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przystosowanie do poruszania się osób niepełnosprawnych. Przez cały czas 
naprawiamy drogi posypując żwirem. Przygotowujemy projekty na drogi i 
będziemy wszystkie wnioski składać do FOGR ( droga Zambski, droga Sokołowo 
Włościańskie, droga Rozdziały, droga Wielgolas, droga Ulaski). Wykonany został 
projekt na termomodernizację na ZPO w Obrytem oraz Urzędu Gminy. Projekt był 
na 2,5 mln zł. Dostaliśmy dofinansowanie i w niedługim czasie będzie podpisana 
umowa. Jest potrzeba wymiany instalacji c.o. w ZPO w Obrytem. Realizacja tego 
projektu będzie w przeciągu dwóch lat 2017-18. Nas te zadanie wyniesie około 450 
000 zł. Jeszcze jest nowy projekt na przydomowe oczyszczalnie ścieków. Jeżeli będą 
chętni, to ten wniosek złożymy. Koszt takiej przydomowej oczyszczalni to około 15 
000 zł w zależności od liczby osób korzystających. 
P. Smyk – czy będzie zrealizowany odcinek chodnika w Obrytem w stronę mostku. 
P. Wójt – ostatnia rozmowa była taka, że w tym roku to na pewno nie, ale w 
następnym roku ma być zrealizowany ten odcinek oraz odcinek ten od P. 
Wóltańskiego i odcinek od skrzyżowania w stronę CPN. 
P. Smyk – prosiłem też o równiarkę w stronę Bartodziej. 
P. Wójt – trzeba trochę zaczekać, ponieważ nie operator koparki jest chory. 
P. Mroczkowski – jak rozmawiałem z Panem Zielińskim to mówił, że  lepiej, że tego 
nie porównali. Teraz jest taka pogoda, że jeszcze gorzej byłoby z przejazdem. Należą 
się podziękowania, bo poprawiliśmy komfort jazdy naszym mieszkańcom, ale 
chodzi też o nasze bezpieczeństwo. Zwrócę się do Pana Wójta i Pana Radnego 
Powiatowego o wykonanie dwóch przejść dla pieszych przez jezdnię. W tej chwili 
idąc od Obrytego do gminy lub do ośrodka trzeba pójść w stronę banku i dopiero 
przejść przez przejście a droga jest tam bardzo ruchliwa. Według mnie trzeba by 
było zrobić przejście koło poczty i tutaj gdzie w tej chwili nie ma chodnika. 

Ad.14 .Wolne wnioski i informacje. 

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 
P. Zieliński -  chciałem się upomnieć o ten kawałek drogi w stronę tzw. Pępkowa. 
Jest to 800 m w tej chwili wygląda jak koryto i nie da się przejść. Złożyliśmy jako 
mieszkańcy wniosek do Pana Starosty do Pułtuska i jeszcze bym prosił o wsparcie 
radnych powiatowych. Walka o tę drogę toczy się już bardzo długi czas. Obecnie to 
przechodzi się łąkami, bo inaczej się nie da. Prosiłbym o wsparcie z gminy o tą drogę 
chociaż w przyszłym roku to jest tylko 800 m.  
P. Nowociński – jeśli Państwo pozwolą mam pytanie do Pana Wójta odnośnie drogi 
na Tocznabiel. Wysyłaliśmy do Pana pismo podpisane przez panią Sołtys z Zambsk i 
sołtysa Grzegorza Lesińskiego – pismo dotyczące utwardzenia drogi asfaltem 
łączącym miejscowość  Tocznabiel z drogą na Pułtusk i dotąd nie otrzymaliśmy od 
Pana żadnej odpowiedzi. Chciałbym zapytać dlaczego. 
P. Wójt – pismo przekazane zostało do Pana Kierownika Rolnictwa, którego nie ma 
w tej chwili na Sali. Na pewno tej drogi nie zrobimy w tym roku, w 2017 też tej drogi 
nie planujemy. Jeżeli będziemy kładli asfalt to wspólnie z Nadleśnictwem, bo tam 
więcej się porusza samochodów z drzewem niż naszych mieszkańców, a nasi jak 
jeżdżą to osobowymi samochodami. Drogę tą przez cały czas niszczy Nadleśnictwo 
Pułtusk. Byłem u nich z interwencją w tej sprawie. My w budżecie nie planujemy tej 
drogi to jest długi odcinek, jest skrótem dla Zambsk i Tocznabieli. Uważam, że w tej 
chwili mamy inne zadania priorytetowe do wykonania w pierwszej kolejności, a 
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potem dopiero będziemy się zastanawiali co dalej. Był zrobiony odcinek asfaltu 1,6 
km. Doskonale Państwa rozumiem, że jest potrzeba położenia dalszego odcinka 
asfaltu. Decyzję w tej sprawie podejmiemy wspólnie z Radą.  
P. Nowociński – słyszałem jakie ma Pan zaplanowane inwestycje, ale uważam że 
miejscowość  Tocznabiel jest odcięta od świata. 
P. Wójt – nie jest odcięta od świata. Każda miejscowość w gminie ma dojazd drogą 
asfaltową do drogi głównej. 
P. Nowociński – ale to przez Zambski Kościelne. 
P. Wójt – ale jest. 
P. Lesiński – mówiłem Panu. że mieszkańcy muszą dzieci do autobusu zawieźć i jadą 
przez tą drogę do drogi na Pułtusk. Dzwoniłem żeby Pan drogę posypał i przysłał 
równiarkę a Pan nie chce nam tego zrobić. 
P. Wójt – Pan sołtys Tocznabieli dzwoni do mnie codziennie. Wczoraj tamtędy  
jechałem i droga jest przejezdna. Są pewne dołki, nie mówię, że jest tam zupełnie 
płasko. Musimy jednak poczekać, bo operator koparki jest chory. Rozmawiałem z 
nadleśniczym to trochę przywieźli pospółki i posypali ta drogę. 
P. Nowociński – to w takim razie chcemy wiedzieć, kiedy ta droga będzie zrobiona. 
P. Wójt – ja nie mogę powiedzieć, że ta droga nie będzie zrobiona, bo będzie, tylko 
kiedy to w tej chwili panu nie odpowiem. Na ile mamy możliwości finansowe, to 
staramy się te drogi dla mieszkańców robić. Wolę zrobić 300 – 400 m asfaltu i więcej 
już do tego nie wracać, bo takie sypanie drogi to nie wystarcza na długo. 
P. Linka – mam pytanie, czy nie można postawić znaków na tej drodze. 
P. Wójt – my stawiamy, tylko te znaki cały czas znikają. 
P. Linka – to trzeba zgłosić na policję. 
P. Wójt – zgłaszamy, ale przecież policja nie będzie tam cały czas stała, 
P. Nowociński – a czy jest szansa na zrobienie chodnika przy kościele w Zambskach. 
P. Wójt – ta kostka, która była rozebrana przed Urzędem jest magazynowana i będzie 
ułożona na Zambskach. Ja bym chciał, żeby wszystkie drogi były zrobione, ale są 
priorytety. Teraz najważniejsze jest dokończenie tych Ulask i dopiero potem 
będziemy się zastanawiali, którą zrobić czy ta tzw. Ciółkówkę czy drogę od Pana 
Pawlaka. 
P. Nowociński – co będzie taniej, tam jest 4 km a tutaj jest 2,35km i droga jest  
uformowana, pozostaje kwestia wylania asfaltu. 
P. Wójt – tutaj przez las ta droga jest wąska i dla większego ruchu się nie nadaje tam 
od Pani Topczewskiej, ale będziemy tu z Radnymi rozmawiać  
P. Borczyński – Panie Wójcie chciałem podziękować za to, że dotrzymał Pan słowa i 
zrealizował te inwestycje w Kalinowie: lampy i przystanek, w imieniu mieszkańców, 
sołtysa i własnym serdecznie dziękuję. 
 
Ad.5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XII/74/2015 Rady Gminy Obryte 
z dnia 29 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu  Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 
na 2016 rok w gminie Obryte zmienioną uchwałą Nr XV/88/2016 Rady Gminy 
Obryte z dnia 30 marca 2016 r. 
 

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom. 
P. Skarbnik– tak jak omawialiśmy tą uchwałę na posiedzeniach Komisji zmiana 
uchwały podyktowana jest dostosowaniem planu dochodów z tytułu wydawanych 
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zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych do faktycznych wpływów w 2016 r. 
Kwota wpływów zmniejszy się o kwotę 2 341,03 zł.  W związku z powyższym 
należy także zmniejszyć plan wydatków GPPiRPA oraz PN o w/w kwotę. W celu 
zmniejszenia planu wydatków dokonano zmniejszeń kwot w następujących 
punktach: 1b- koszty leczenia, 1 c- terapia w tym koszt zwrotów przejazdu, 1d- 
wsparcie grupy AA, 2a-dyżur psychologa, 3a- prowadzenie zajęć sportowych oraz 
sportowo-rekreacyjnych, 3c -dopłata do kolonii letnich, wycieczek i obozów dla 
dzieci połączone z realizacją programu profilaktycznego, 3d -organizacja programów 
i spektakli profilaktycznych 3g- umowa zlecenie, 3i- szkolenie sprzedawców 
alkoholu, 4a - wynagrodzenie dla członków Gminnej Komisji, 4b -szkolenia 
członków GKRPA , 4d - podróże służbowe członków GKRPA , 4e - składki ZUS, 4f -
składki na Fundusz Pracy oraz 5a - organizacja programów i spektakli 
profilaktycznych. Dokonano również przesunięć i zwiększeń planu wydatków 
pomiędzy punktami GPPiRPA oraz PN, w związku z zapotrzebowaniem na 
następujące punkty: 3b zakup sprzętu sportowego , 3f – organizacja alternatywnych 
form spędzania czasu wolnego dla dzieci i młodzieży, 3g prowadzenie świetlicy 
środowiskowej- materiały i wyposażenia, 4c- materiały biurowe i wyposażenie. 
 
P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o stanowiska  w tej sprawie.  
P. Mroczkowski - Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P. Rychlicki– Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
P. Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P. Karczewska – Komisja Budżetowo-Gospodarcza  jest za podjęciem uchwały. 
Następnie Przew. RG  odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XX/136/2016 zmieniająca uchwałę Nr XII/74/2015 Rady Gminy Obryte 
z dnia 29 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu  Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 
2016 rok w gminie Obryte zmienioną uchwałą Nr XV/88/2016 Rady Gminy Obryte z 
dnia 30 marca 2016 r. została podjęta. 
 
Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Obryte. 
 
P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom:.  
P. Skarbnik - przedstawiła zmiany do WPF z uzasadnienia, które stanowi załącznik 
do protokołu 
P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o stanowiska  w tej sprawie.  
P. Mroczkowski - Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P. Rychlicki– Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
P. Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P. Karczewska – Komisja Budżetowo-Gospodarcza  jest za podjęciem uchwały. 
Następnie Przew. RG  odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
Pytań nie zgłoszono. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XX/137/2016 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Obryte została podjęta. 
 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 
2016 r. 
 

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 
P. Skarbnik – przedstawiła zmiany do budżetu z uzasadnienia, które stanowi  
załącznik do protokołu 
P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o stanowiska  w tej sprawie.  
P. Mroczkowski - Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P. Rychlicki– Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
P. Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P. Karczewska – Komisja Budżetowo-Gospodarcza  jest za podjęciem  uchwały. 
P. Przew. RG poprosił Panią Skarbnik o odczytanie  uchwały w w/w sprawie. 
P. Skarbnik odczytała uchwałę w w/w sprawie. 
Pytań nie zgłoszono. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XX/138/2016 w sprawie  zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte 
na 2016 r. została podjęta. 
 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako 
podstawa obliczania podatku rolnego   
 

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 
P. Wójt – średnia cena skupu żyta podana przez Główny Urząd Statystyczny za 11 
kwartałów uległa zmniejszeniu w stosunku do ubiegłego roku o 1,31 zł i na ten rok 
wynosi 52,44 – to jest średnia cena skupu żyta, którą powinniśmy przyjąć do 
naliczania podatku z 1 ha. My nie  zmieniamy nic, pozostawiamy przyjęte 44 zł x 2,5 
dt co daje 110 zł z 1 ha przeliczeniowego podatku. Od dwóch lat nie zmieniamy tej 
stawki. Plan podatku rolnego – do opodatkowania jest przyjęte 7 800 ha z terenu 
naszej gminy i planowany wpływ z tego podatku to jest 299 000 zł. Skutki obniżenia 
tego podatku na 2017 rok, jeżeli byśmy przyjęli 52,44 zł to wynosi 58 600 zł. 
Zaległości według stanu na 25 listopada 2016 wynoszą 64 000 zł. Prosimy, 
ponaglamy, ale z tą ściągalnością to bywa różnie. 
P. Borczyński – czy ta zaległość to jest z jednego roku. 
P. Wójt – nie, ale trzeba przyznać, że ściągalność jest trochę lepsza. Mamy pewne 
metody, zakładamy księgi wieczyste, co nas kosztuje ok. 200 zł. Staramy się różnymi 
metodami tą ściągalność podnieść. 
P. Przew. RG proszę Przewodniczących Komisji o stanowiska  w tej sprawie.  
P. Mroczkowski - Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P. Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
P. Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P. Karczewska  – Komisja Budżetowo-Gospodarcza  jest za podjęciem  uchwały. 
P. Przew. RG. - odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
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Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XX/139/2016 w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako 
podstawa obliczania podatku rolnego  została podjęta. 
 
 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości. 
 

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 
P. Wójt –  jeśli chodzi o ten punkt to też stawek nie zmieniamy. Przedstawię pokrótce 
stawki: grunty związane z prowadzeniem działalności gospodarczej bez względu na 
sposób zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków – grunty pod sklepy i 
działalność max stawka 0,89 zł urzędowa, u nas przyjęta 0,78 zł. Wpływy na rok 2017 
planowane są na kwotę 15 600 zł. Następnie jeziora, które u nas nie występują górna 
granica 4,54 zł przyjmujemy 4,5 zł tu jest wpływu 0 zł. Od pozostałych w tym od 
pozostałej prowadzonej działalności pożytku publicznego – grunty rolne, grunty 
letniskowe i zajęte grunty rolne pod budowę – zajęte ok. 1 ha i już są opodatkowane 
podstawa jest 0,47 zł my przyjmujemy 0,36 zł. Dochód z tego wynosi 359 388 zł (to są 
wszystkie działki letniskowe). Od budynków mieszkalnych - tu występują 
zwolnienia dla rolników, emerytów i rencistów rolnych (to zwolnienie to kwota 
38 400 zł). Związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej budynków 
mieszkalnych lub ich części zajętych pod prowadzenie działalności – sklepy i 
budynki w których prowadzona jest działalność – podstawa 22,66 zł, my przyjęliśmy 
19,76 zł. Tutaj wpływu jest 74 800 zł. Zajętych na prowadzenie działalności 
gospodarczej w zakresie udzielania usług zdrowotnych – to ośrodki zdrowia, jest 
przyjęte 240 m – 972 zł. Od budowli to jest od DPS 241 000 zł. Następnie lasy 
państwowe - 3918 ha lasów mamy na terenie naszej gminy. Podsumowując podatek 
od osób prawnych od nieruchomości planowany mamy 209 000 zł (DPS, bank, PGE, 
Orange). Podatek rolny dotyczy tylko DPS 600 zł, podatek leśny 155 000 zł – to jest 
od Nadleśnictwa i w 100% jest tu ściągalność. Podatek od osób fizycznych od 
nieruchomości 630 200 zł, rolnego 299 000 zł, podatku leśnego od prywatnych jest 
17 000 zł, od transportu 64 000 zł. Razem to są wpływy 1 374 800 zł. Zaległości w 
podatku na dzień 25 listopada od nieruchomości 181 430 zł, rolnego 64 793 zł, 
leśnego 3444 zł, czyli 250 000 zł to jest 0,7 km drogi asfaltowej. Jeszcze dodam, że 
podatek zostaje na tym samym poziomie. 
Nowy mieszkaniec naszej gminy – jestem nowym mieszkańcem gminy od 2 lat 
mieszkam w gminie Obryte i właśnie chciałem zapytać odnośnie tych podatków. 
Mieszkam w Zambskach Starych po lewej stronie od figurki, tam jest bardzo dużo 
działek. Nie wiem czy to działki leśne czy rolne, ale tam nie płacą podatku oprócz 
mnie i jednego sąsiada. Reszta użytkowników nie płaci podatku od gruntu ani 
innego. Na jakiej podstawie są zwolnieni, a ja jako mieszkaniec gminy płacę ten 
podatek, skoro grunty mamy w tym samym miejscu. 
P. Wójt – z tego co sobie przypominam Pan już był u nas w tej sprawie i nie została 
wyjaśniona. 
Nowy mieszkaniec naszej gminy – właśnie nie i chciałem się zapytać dlaczego. 
P. Wójt –my tą sprawę wyjaśnimy, tam po Pani Mąka powstaje całe osiedle, to 
dziwne, ale być może że nie mają odbioru. 
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Nowy mieszkaniec naszej gminy – jeszcze mam drugi temat,  przydałoby się 
postawić na tej drodze  4 lampy 
P. Wójt – tak się składa, że na tej ulicy mieszka nasza Pani Skarbnik i jak ruch jest w 
budżecie to mi cały czas przypomina. Na 2017 rok może będzie zrobione. Teraz 
wykonaliśmy oświetlenie w Kalinowie, w Zambskach. Jeszcze na letnisku Pani 
doktor prosiła o lampę, bo mieszka tam na stałe. Także światło to na pewno 
będziemy robić. 
P. Przew. RG. proszę Przewodniczących Komisji o stanowiska  w tej sprawie.  
P. Mroczkowski - Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P. Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
P. Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P. Karczewska  – Komisja Budżetowo-Gospodarcza  jest za podjęciem  uchwały. 
P. Wiceprzew. RG  - odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XX/140/2016 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości została podjęta. 
 
 
Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 
 
P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 
P. Wójt – wprowadziliśmy dopiero dzisiaj tą uchwałę, bo do końca grudnia mamy 
jeszcze obowiązującą umowę z MPK Ostrołęka. Pierwszy przetarg został 
unieważniony- złożyli wtedy oferty MPK Ostrołęka i firma z Warszawy, bo się 
okazało, że nie było dwóch kodów na te śmieci. Dzisiaj ponownie o godzinie 9:00 
było rozstrzygnięcie przetargu. Tym razem była złożona jedna oferta i wiemy już 
jaka będzie nas obowiązywała kwota na następne 2 lata. Cena nie jest zbyt niska 
31 350 zł. 
W tej chwili miesięcznie płaciliśmy 31 000 zł. W związku z tym będziemy musieli 
podjąć dwie uchwały – zmienia się sposób naliczenia, biorąc pod uwagę, że braliśmy 
od gospodarstwa, część społeczeństwa szczególnie tych młodych 3-4 osobowych 
była niezadowolona, bo było 27 zł za segregowane i 35 zł za niesegregowane i 
pojedyncze gospodarstwa płaciły po połowie. Teraz przyjęliśmy to trochę inaczej i 
wydaje mi się, że będzie sprawiedliwiej i do opracowania tej metody zgłosił się 
radny Mroczkowski, który przedstawi ją Państwu. 
P. Mroczkowski – chcemy potraktować śmieci jako jedno z mediów, które mamy w 
naszych domach. Chcemy uwzględnić w tej propozycji i gospodarstwa i 
mieszkańców. Jeśli odprowadzaną kwotę to płaciliśmy zawsze łącznie i nikt nie pytał 
czy mieszka jedna czy pięć osób. Podobnie z kanalizacją doprowadzili nie pytali 
zapłaciliśmy. Podobnie jest też z abonamentem telewizyjnym nie pytają czy pięcioro 
ogląda telewizor czy jedna osoba. Tak właśnie to potraktowałem i przyjąłem tzw. 
opłatę koszową lub abonament i 10 zł z tej kwoty to jest za kosz. Wtedy każde 
gospodarstwo płaci za kosz. Jest około 1000 gospodarstw co daje 10 000 zł. Pozostałe 
22 000 zł chcę zebrać dzieląc te 22 000 zł przez ilość mieszkańców. Mieszkańców 
mamy 4500. Ktoś by mi tu zarzucił, że to powinno być w granicach 5 zł. A jak 
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widzimy przy jednoosobowych i dwuosobowych jest nieco więcej. Skąd to się bierze. 
Nie jest tak, że w 5 – osobowych gospodarstwach produkuje się 5 razy więcej śmieci 
niż w jednoosobowych gospodarstwach. Nie jest też tak, że jak mieszka jedna osoba 
to stoi jeden kosz a gdzie mieszka 5 osób to stoi 5 koszów. W związku z tym to 
uważam, że będzie sprawiedliwe, że płacimy za jeden kosz każda rodzina, a teraz 
zależnie od ilości osób w mieszkaniu jest to stawka nieco mniejsza albo nieco 
większa. Jedno i dwuosobowe gospodarstwo płaciliby po 7 zł za osobę. Trzyosobowe 
gospodarstwa po 6 zł, czteroosobowe po 5 zł, pięcioosobowe po 5 zł, sześcioosobowe 
po 4 zł za osobę. Z tego wynika, że jest bardziej korzystnie jak jest w domu więcej 
osób. Tam gdzie byłoby 7 lub więcej to nie wiem czy ktoś by taki śmiały był żeby 
kazać komuś płacić 50 zł za śmieci. Wydaję mi się, że ten podział jest sprawiedliwy. 
Jeśli są jakieś pytania to chętnie wyjaśnię. Podsumowując w tych propozycjach jest 
tzw. abonament i ilość od osoby, ale ta stawka nieco maleje wraz z ilością osób 
mieszkających w domu 
P. Kruszewska – a jak będzie 8 osób w gospodarstwie. 
P. Mroczkowski – jak robiłem te propozycje, to przymierzałem się do podziału na 
osiem i więcej. Policzyłem i dalej, ale tu w gminie mnie przekonano, że ta stawka 
będzie bardziej korzystna i zakończyliśmy na 6 osobach i więcej 
P. Wójt – najwięcej uwag było od gospodarstw dwuosobowych. Jeżeli 6 czy 7 
osobowe gospodarstwo płaci 27 lub 35 zł i taką samą stawkę dwuosobowe 
gospodarstwo to nie jest to sprawiedliwe, dlatego poszliśmy w kierunku takiego 
posunięcia. Podobnie jest w Pułtusku i w Szelkowie. U nas było takie proste 
rozwiązane, ale jeśli zauważymy to teraz dopiero czteroosobowe gospodarstwo 
płaciłoby 27 zł czyli tyle co każde gospodarstwo płaciło do tej pory. Dopiero rodziny 
5 i 6 osobowe płacić będą nieco więcej niż dotychczas. Wydaję mi się, że to nie jest 
dla rodzin wielodzietnych jakichś duży skok. Teraz Państwu przedstawię 
jednoosobowe gospodarstwo segregowane 17 zł, niesegregowane 22zł, dwuosobowe 
gospodarstwo 24 zł, segregowane , 29 zł niesegregowane, trzyosobowe 
gospodarstwo 27 zł segregowane i 32 zł niesegregowane, czteroosobowe 
gospodarstwo 29 zł  segregowane i 34 zł niesegregowane, pięcioosobowe 
gospodarstwo 31 zł segregowane i 37 zł niesegregowane i sześcioosobowe i więcej 
gospodarstwo domowe 34 zł segregowane i 40 zł niesegregowane. Jest u nas w 
gminie 1029 gospodarstw, jednoosobowych jest 108, dwuosobowych jest 144, 
trzyosobowych 146, czteroosobowych 145, pięcioosobowych 166, sześcioosobowych i 
więcej 320. Jest więcej gospodarstw, które segregują śmieci. W tej grupie powyżej 6 
osób jest 176 gospodarstw, które segregują śmieci a 144 gospodarstwa, które nie 
segregują śmieci. Przy tamtej stawce część próbowała segregować. Płaciliśmy do tej 
pory 31 000 zł, a założenia były 29 500 zł i już 1500 zł gmina dokładała miesięcznie. 
Tego nie może być. Teraz 31 350 zł. Są takie gospodarstwa w gminie, które od 
początku nie płacą. Nawet wynająłem firmę windykacyjną, która będzie zakładała 
hipoteki , ale na razie zaległości nie wpływają. 
P. Linka – czy to będzie na takiej samej zasadzie, że wystawia się śmieci ile kto chce. 
P. Wójt – tak, to pozostaje bez zmian, umowa będzie z tym samym partnerem. 
Marszałek Województwa Mazowieckiego przysłał nam pismo i tylko nasze śmieci są 
zadeklarowane do Ostrołęki. Nawet jakby wygrała jakaś firma z Białegostoku czy 
inna to i tak nasze śmieci muszą trafić do PSZOK do Ostrołęki. Dlatego też innym 
firmom nie bardzo się to opłaci, bo oni jak obniżą cenę to w Ostrołęce im podniosą za 
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przyjęcie śmieci. I właściwie wszyscy inni uciekają i tylko oni nam zostają. Nie 
chcieliśmy dlatego tej górnej granicy podnosić. 
P. Linka – to od nowego roku wejdzie i będziecie nam dawać informacje. 
P. Wójt – te stawki wejdą od nowego roku, będzie informacja w tej sprawie i każdy 
dostanie deklarację do wypełnienia. 
P. Borczyński – Mi te propozycje osobiście się nie podobają dlatego, że jak idę do 
baru i kupuję flaszkę to płacę za flaszkę, jeżeli setkę to płacę za setkę, a za śmieci to 
ktoś ma za mnie płacić albo ja za czyjeś. Ile kto wyprodukuje śmieci to powinien za 
nie zapłacić. 
P. Wójt – idąc Pana myśleniem to powinno być od tony i tylko by w lasach leżały 
śmieci. Jeżeli my będziemy w dalszym ciągu należeli do tej Ostrołęki, to za dwa lata 
to już zaśpiewają nam znowu wyższą kwotę. 
P. Borczyński – w punkcie 2 jest zapis stale zamieszkali, moje 2 dzieci to 
zameldowani są, ale już nie mieszkają tu, więc czy ja za nich też mam płacić. 
P. Oleksa – proszę o wyjaśnienie czy stale zamieszkali to czy musi być tu 
zameldowany czy może nie być zameldowany a też zamieszkiwać. 
P. Mecenas – zameldowanie nie jest równe z zamieszkiwaniem. Najlepszą 
weryfikacją jest chyba to że np. Pan mówi że mieszka 4 a zameldowanych jest 6 i te  2 
osoby tu faktycznie nie mieszkają to niech Pan pokaże opłatę za śmieci gdzie indziej. 
P. Sekretarz – ja myślę, że każdy będzie wypełniał taką deklarację, więc liczbę osób 
jest będzie można zweryfikować w ewidencji ludności. 
P. Wójt – drodzy Państwo nie ma tak naprawdę 100% metody żeby to pokazać, 
możemy wprowadzić od gospodarstwa 30 zł i 37 zł i czy to będzie sprawiedliwie dla 
1, 2 i 3 osobowych gospodarstw, bo ja uważam, że nie. Przyjmując te podstawy do 
obliczenia przyjęliśmy, że idziemy w kierunku rodzin wielodzietnych, ale teraz 
troszkę to zmieniliśmy bo dzięki 500+ ich status też się zmienia i to też trzeba wziąć 
pod uwagę. Jak dla nich wzrośnie 5 zł to nie jest duża stawka, więc nie utrudniajmy 
sobie życia, 
P. Kosiński – najlepszym obrazem jest to, jak się przejedzie przez gminę gdy jest 
wywóz śmieci i byście nie uwierzyli, że przy dwuosobowych gospodarstwach jest 6 
worków śmieci, a np. ja mało produkuję śmieci a u mojej mamy ten jeden kosz 
starczyłby na pół roku. Są takie gospodarstwa, że nie wiem skąd te śmieci się biorą. 
Jak ktoś segreguje to wiadomo że może stać worek z plastikami czy ze szkłem a jeżeli 
jest niesegregowane to powinien stać tylko kosz a tak to ja płacę za takiego 
człowieka, który naprodukował co najmniej 6 worków śmieci. 
P. Wójt – jakiej metody by nie przyjął, to i tak ze ściągalnością jest różnie. Jeszcze do 
tego dopowiem, że sąsiedzi Państwa zweryfikują bo ja mam co nieraz odwiedziny i 
kilka osób już wykryliśmy, które nie uiszczały opłat . 
P. Przew. RG. - odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XX/141/2016 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty została 
podjęta. 
 
Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia  wzoru deklaracji o wysokości 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 
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nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi za pomocą środków komunikacji 
elektronicznej składanej przez właścicieli nieruchomości  
 
P. Przew. RG  udzielił głosu następującym osobom: 
P. Wójt – zmienia się wysokość opłaty, więc musimy zebrać deklaracje, będzie ona 
dostępna na stronie Urzędu Gminy. Aby wprowadzić to wszystko od 1 stycznia, 
musimy to wprowadzić tak, żeby zdążyło się ukazać w Dzienniku Urzędowym. 
Jedna uchwała wiąże się z drugą, bo jeśli zmieniliśmy sposób naliczania to i zmienią 
się deklaracje. 
 
Pytań ani uwag nie zgłoszono. 
P. Wiceprzew. RG  - odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XX/142/2016 w sprawie określenia  wzoru deklaracji o wysokości 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 
nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi za pomocą środków komunikacji 
elektronicznej składanej przez właścicieli nieruchomości została podjęta 
 
Ad.12. Ocena przygotowania gminy do okresu zimowego.  
 
P. Przew. RG –  udzielił głosu następującym osobom: 
P. Wójt – Szanowni Państwo na dzień dzisiejszy obowiązuje nas jeszcze przetarg, na 
każdy rok ogłaszamy przetarg na utrzymanie przejezdności dróg gminnych. Biorąc 
po uwagę zimy z ostatnich dwóch lat, to musimy być bardziej nastawieni na 
posypywanie dróg piaskiem niż na odśnieżanie. Jeżeli zajdzie potrzeba to będziemy 
posypywać. Każdy do pracy czy do szkoły musi dojechać. Tego obowiązku z gminy 
nikt nie zdejmie, także będziemy się starali na bieżąco odśnieżać, żeby wszyscy 
mogli bezpiecznie dojechać. 
P. Borczyński – jakie środki są zabezpieczone na zimę. 
P. Wójt – wystarczające. 
P. Kosiński – chodzi o bezpieczeństwo nas wszystkich. Odkąd jest mróz dzisiaj 
bardzo jest ślisko i od Gródka do Rząśnika jest normalnie szklanka. 
P. Wójt – to jest droga powiatowa. 
P. Kosiński –mówiłem wcześniej o tym dole w odległości 300 m od CPN między 
asfaltem a poboczem, jednak nikt od tamtej pory tam nie był i jest niebezpieczeństwo 
dla mieszkańców.  Poza tym  koło mojej posesji również taki dół występuje.  
P. Wójt – Drodzy Państwo na pewno pewnych rzeczy nie unikniemy, ale powiat 
muszę przyznać, że jak tylko zadzwoniliśmy, to od razu był. Także ja proszę 
sołtysów i radnych o wyrozumiałość , dzwońcie do gminy a my będziemy to dalej 
uruchamiać. 
 
 
Ad.13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
 



 12 

Nie było interpelacji i zapytań, więc nie ma odpowiedzi. 
 

Ad.14 .Wolne wnioski i informacje. 

P. Przew. RG – udzielił głosu następującym osobom: 
P. Wójt – jeżeli biorąc pod uwagę cały rok to przeznaczyliśmy 1 100 000 zł środków  
własnych na inwestycje i remonty. Do tej pory na przestrzeni 6 lat tyle jeszcze nie 
było. To jest największa kwota przeznaczona na inwestycje jak do tej pory. Chcę 
podziękować naszym radnym za zrozumienie, życzliwe podejście i współpracę przy 
realizacji tych spraw. Każdy szef czy wójt chciałby najwięcej  zrobić dla tej gminy i jej 
mieszkańców, bo tych potrzeb jest naprawdę bardzo dużo. Ja to rozumiem, ale 
musimy jakoś segregować te priorytety. Dlatego jeszcze raz bardzo serdecznie 
dziękuję radnym i sołtysom za współpracę i zrozumienie, bo zostało wykonane 
bardzo dużo inwestycji zarówno gminnych jak i realizowanych wspólnie z 
powiatem. Bardzo też dziękuję naszemu radnemu powiatowemu, bo mamy teraz 
bardzo bliski kontakt z powiatem. Wspólnie siedzimy i analizujemy i radny 
przekazuje to dalej. Za 402 000 zł dołożyliśmy do realizacji zadań powiatowych. Ale 
teraz czy ta droga w Obrytem jest nieważna czy ta droga w Bartodziejach jest 
nieważna. Wszystko jest ważne. Na ile powiat będzie podchodził rozsądnie, to my 
będziemy współpracować. Jeżeli ja mam dołożyć tyle, co wszyscy, to będziemy 
dokładać. Jeżeli będą coś realizowali na naszym terenie, to będziemy 
współpracować. Kredytów już nie będziemy spłacać, zawiesiliśmy na pewnym 
poziomie, jak rozmawiam z innymi wójtami czy z burmistrzem, gdzie urząd miasta 
ma 50 mln zł długu i też się nie przejmują a u nas tylko 4 900 000 zł. Mamy 
najmniejszy dług z tych wszystkich gmin. Następna sesja będzie 28 grudnia, ale 
jeszcze wcześniej spotkamy się, bo musimy zrobić komisję budżetową 6 grudnia. 
Sesja kończąca rok będzie 28 grudnia (świąteczno – noworoczna). Myślę, że zrobimy 
ją trochę wcześniej, bo później myślimy zrobić tradycyjne spotkanie w „Natalii”. 
Muszę wcześniej wiedzieć, bo przyjadą z Warszawy wręczyć strażakom torbę 
medyczną. Taka torba medyczna to koszt 5-6 000 zł. Dzięki temu otrzymaliśmy z 
tego funduszu na straż w Obrytem 20 000 zł. 22 000 zł dostaliśmy na plac zabaw. 
Łącznie około 50 000 zł  dostaliśmy z tego funduszu 
P. Kruszewska –chciałam zapytać o te oczyszczalnie przydomowe, czy to jest 
określona liczba tych wniosków, bo w naszej wsi też byśmy chcieli takie 
oczyszczalnie. 
P. Oleksa – ja jeszcze może zapytam, bo było ogłoszenie, żeby podać ilość zwierząt 
gospodarskich, w jaki sposób ma się to odbywać czy jest jakiś specjalny druk. 
P. Wójt – do 30 grudnia należy złożyć takie deklaracje o ilości zwierząt w 
gospodarstwie.  
P. Sekretarz – na mój wniosek dokonał się taki objazd po drogach, między innymi 
mamy teraz zrobioną tą drogę. Dziękuję, że mówicie o takich miejscach gdzie są 
dziury w drogach powiatowych, bo dzięki temu ja mogę to zgłaszać nie tylko do 
dyrektora Zarządu Dróg, ale bezpośrednio podjechałem i wskazałem, gdzie należy tą 
drogę poprawić. Jest pewien problem w Gródku przy tej głównej drodze do 
Wyszkowa, Zarząd Dróg nie posiada tzw. wysięgnika i nie może powycinać tych 
gałęzi, co zagrażają. Wczoraj odbyła się sesja powiatu, była to tzw. sesja 
kosmetyczna, bo dotyczyła tylko przesunięć w budżecie, dzierżaw między szpitalem 
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a starostwem chodzi o odzyskanie vat. W protokołach rady powiatu jest 
odzwierciedlenie, kto o co i o czyje sprawy walczył. Nie chcę być człowiekiem 
zarozumiałym, ale praktycznie pojawiają się cztery nazwiska i nie boję się ich 
wymienić: mówię ja, mówi Pan Dębski odnośnie Pułtuska, mówi Pan Łachmański i 
Pani Krystyna Estkowska odnośnie spraw związanych z nauczycielami, reszta 
towarzystwa sporadycznie. Nie chcę w tej chwili nikomu ubliżać, ale innych głosów 
tam nie słyszę. Wszystkich Państwa zapraszam, można przyjść na posiedzenie sesji. 
Ostatnio na posiedzeniu sesji zapytałem odnośnie mostu w Pułtusku, chociaż nie jest 
to w gestii rady powiatu, ale otrzymałem taką odpowiedź, że był zrobiony i 
odebrany. Następna sesja planowana jest w powiecie 27 lub 28 grudnia i będzie to 
sesja, gdzie będzie uchwalany budżet na rok 2017. Wtedy cokolwiek powiem, co 
będzie u nas robione i jakimi środkami będzie dysponował powiat. W zeszłym roku 
byliśmy z pracownikiem w Wojewódzkim Funduszu, gdzie były bardzo zachwalane 
oczyszczalnie przydomowe.  
P. wójt – to jest temat bardzo świeży, zostało tylko kilka dni bo do 5 grudnia musimy 
ten wniosek złożyć. Dzisiaj pracownicy urzędu rozwieźli takie deklaracje. Są brane 
pod uwagę Bartodzieje, Wielgolas, Zambski Stare i Zambski Kościelne. Dalej nie 
idziemy, bo nawet jakbyśmy chcieli, to nie damy rady. Zobaczymy, jakie będzie 
zainteresowanie mieszkańców. Koszt takiej oczyszczalni dla 55-56 osób to w 
granicach 15 000 zł. Dofinansowanie w tym systemie 53- 63 czyli około 10 000 zł  i dla 
każdego zostaje 5- 6 000 zł. My całą procedurę przygotowawczą bierzemy na siebie 
jako gmina i później zobaczymy, ile będzie chętnych gospodarstw. Jeszcze nie wiemy 
czy to będzie 100 czy 70 zainteresowanych z tym, że jak podamy do wniosku, a 
tolerancja może być tylko 5 %. Około 3,5 do 4 000 zł trzeba przyjąć dopłaty od 
gospodarstwa. Teraz trzeba złożyć wniosek a później dla każdego gospodarstwa 
będzie wyliczane indywidualnie. Przeraziłem się tym Sadykrzem i sprawą 
kanalizacji, a na Zambski koszt oczyszczalni to jest koszt 9 mln zł. Deklarację każdy 
może złożyć. 
P. Oleksa – w imieniu nauczycieli i rodziców z Zambsk chciałbym powiedzieć, że we 
wjeździe do szkoły wyrobił się straszny dół, więc trzeba przywieźć żwiru i to 
wyrównać. 
 

Ad.15.  Zakończenie obrad. 
 
Godz. 14.48– Pan Przewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie  XX Sesji 
Rady Gminy Obryte. 
 

 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
Protokolant: 
 
/Katarzyna Godlewska/ 
        Przewodniczący Rady Gminy 
 
                          /Rafał Jackowski/ 
 


